
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-11-14, § 8 

 
 Tid: 14 november 2006 kl 9.00 – 09.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 23 november 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund  Mirja Särkiniemi    

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Mirja Särkiniemi (s), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Bo Holmberg (s) 
Kathléen Nilsson (m) 
Margarita Pulido (s) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 

Tjänstemän 

 T f trafikdirektören Göran Gahm och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Barbro Collin, Eva Leijon och 
Anette Scheibe samt borgarrådssekreterarna från roteln Ylva Lageson och Magnus 
Thulin.  



  

 
 § 8 

Genomförandeavtal för väg E 18 Hjulsta – Kista  
Dnr T2006-410-02666 
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret hade den 31 oktober 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden tillstyrker förslaget till genomförandeavtal för väg E 18 Hjulsta - 
 Kista samt överlämnar det till kommunfullmäktige för godkännande. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga A1. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorets 
förslag d v s 
 
 Trafiknämnden tillstyrker förslaget till genomförandeavtal för väg E 18 Hjulsta - 
 Kista samt överlämnar det till kommunfullmäktige för godkännande. 
 
Reservation 
 
Tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) enligt det av honom framställda 
yrkandet. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (-) enligt bilaga A2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
Tillhör § 8, bilaga A1 

 
Trafiknämnden 2006-11-14 

 
      Tillhör ärende nr 8 
 

Förslag till genomförandeavtal 
för väg E 18 Hjulsta - Kista. 

 
 

Hampus Rubaszkin (mp) 
       
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att avslå förslaget till genomförandeavtal. 
 
att avslå förslaget till förskottering. 
 
att E 18 ska läggas i tunnel. 
 
att anföra följande: 
 
Den breddning och utvidgning av väg E 18 i ytläge som förespråkas i tjänsteutlåtandet 
medför oacceptabla miljökonsekvenser. Alternativet att bygga E 18 i tunnel hela vägen 
Hjulsta – Kista har aldrig fullständigt utretts. En tunnellösning medför kraftigt minskad 
störning för de boende i områdena, ger bättre kontakt mellan bostadsområdena och 
grönområdet Järvafältet samt ger möjlighet till anläggande av betydligt fler bostäder. 
Staden bör därför inrikta det vidare arbetet på att bygga E 18 i tunnel. 



  

Tillhör § 8, bilaga A2 
 

Trafiknämnden 2006-11-14 
 
      Tillhör ärende nr 8 

 
Förslag till genomförandeavtal 
för väg E 18 

    
      Ann-Marie Strömberg (-) 
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
En överdäckning av hela sträckan mellan Hjulsta och Kista hade varit en bättre lösning i 
alla avseenden och även ekonomiskt försvarbart. Om hela sträckan överdäckats hade 
trafikmiljön avsevärt förbättrats, bostadsområdena i Tensta och Rinkeby knutits ihop 
med Järvafältet och barriäreffekten försvunnit. Överdäckningarna hade också givit 
utrymme för ytterligare bostäder. 
 
Jag har tidigare förordat en överdäckning av hela sträckan och beklagar den halvmesyr 
som nu blivit stadens och Vägverkets beslut. 
 


